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张⽟玉琢    

1995   出⽣生于湖北北 

2017   本科毕业于中国美术学院壁画系第⼀一⼯工作室 

2022  硕⼠士毕业于中国美术学院壁画系第⼀一⼯工作室 

展  览 / 奖  项 

2022  《蝴蝶》《舞曲》中国美术学院毕业创作暨林林⻛风眠创作银奖 
         《蝴蝶》获“⻘青年年荣耀美育培根铸魂”学⽣生组⼀一等奖 
         《舞曲》参加上海海壁画邀请展  
2021  《⼩小⻦鸟，喷泉，野蔷薇》IAAPE 国际⾼高等艺术院校绘画教学联盟⾸首届创作教学展 
         《国际法官史久镛肖像》浙江省百年年潮涌时代楷模绘画展 
         《⻄西班⽛牙流感》与导师梁梁怡，汤乐合作参加⼼心相·维度中国美术家协会壁画艺术委员会绘画作品邀请展 
         《⾃自画像 4》从塞维利利亚到中国——委拉斯凯兹绘画雕塑⼤大赛 
2020  《⾃自画像 3》⻘青岛⻩黄盒⼦子美术馆拿破仑特展 
         《⾃自画像》中国美术学院⾦金金课展 
2017  《红房⼦子》中国美术学院毕业创作暨林林⻛风眠创作铜奖 
           Inter youth国际⻘青年年绘画展坦培拉绘画语⾔言与精神的表现⼒力力研究 

Zhang Yuzhuo　 

1995  Born in Wenzhou, Zhejiang Province, China 
2017  Bachelor's degree from the First Studio of the Department of Mural Painting, China Academy of Art 
2022 Master's degree from the First Studio of the Department of Mural Painting, China Academy of Art 

EXHIBITIONS / AWARDS 

2022  "Butterfly" "Dance" won the silver medal in the graduation creation of China Academy of Art and Lin 
Fengmian's creation 
         "Butterfly" won the first prize in the student category of the "Youth Glory Aesthetic Education forging the Soul" 
2021  "Birds, Fountains, Wild Roses" IAAPE International Art Academy Painting Teaching Union First Creative Teaching 
Exhibition 
         "Portrait of International Judge Shi Jiuyong" Zhejiang Province, a century of tide times exemplary painting 
exhibition 
        "Spanish Flu" with mentor Liang Yi, Tang Le to participate in the Heart Phase - Dimension China Artists 
Association Mural Art Committee invitational exhibition of painting works 
         "Self-Portrait 4" from Seville to China - Velasquez Painting and Sculpture Competition 
2020  "Self-Portrait 3" Napoleon Special Exhibition at Qingdao Yellow Box Art Museum 
         "Self-Portrait" China Academy of Fine Arts Golden Course Exhibition 
2017  "Red House" China Academy of Art Graduation Creation and Lin Fengmian Creation Bronze Award 
          Inter youth International Youth Painting Exhibition A Study of the Expressive Power of Tempera's Painting 
Language and Spirit 


